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КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА 
VІІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ДОТРИМАННЯ ЗАКОННОСТІ, ПРАВОПОРЯДКУ  

ТА ЗАПОБІГАННЯ КОРУПЦІЇ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36                                                                    тел./факс 202-76-88                           

 

ПРОТОКОЛ № 24 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

22.12.2017 
 

Склад комісії – 5 осіб. 

Присутні члени комісії – 3 особи: 

Голова комісії - Бондарчук О. В. 

Секретар комісії - Осадчук А. П. 

Член комісії - Сиротюк Ю. М. 

Відсутні члени комісії – 2 особи: 

Заступник голови комісії - Шаповал А. А 

Член комісії - Омельченко О. О. 

                 вул. Хрещатик, 36  

              (зала засідань 1017) 

                              10-00 

Запрошені та присутні: 

 

- Падалка О. А. – представник громадськості, голова поліцейської комісії 

Департаменту захисту економіки Національної поліції України; 

- Панченко Е. В. – начальник відділу кадрової служби Департаменту захисту 

економіки Національної поліції України; 

- Чумак Н. А. – заступник начальника ТУ ДСА України в місті Києві; 

- Куявський О. Ю. – начальник управління з питань взаємодії з правоохоронними 

органами по забезпеченню правопорядку та муніципальної безпеки  виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації); 

- Нечитайло В. О. – заступник начальника ГУНП у місті Києві; 

- Каратаєва В. – представник ГУНП у місті Києві; 

- Буковський Ю. Д. – заступник начальника Департаменту протидії 

наркозлочинності Національної поліції України; 

- Андрєєвський Є. В. – представник громадськості у складі поліцейської комісії 

Департаменту захисту економіки Національної поліції України, адвокат; 

- Федорчук Ю. М. – помічник-консультант депутата Київської міської ради Д. 

Стрижова; 

- Хорунса Л. – представник депутата Київської міської ради Д. Стрижова; 

- Зенін Д. О. – заступник начальника КП «Київжитлоспецексплуатація»; 

- Карягін П. – голова тендерного комітету КП «Київжитлоспецексплуатація»; 
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- Любарський І. – представник громадськості у складі поліцейської комісії 

Департаменту патрульної поліції Національної поліції України; 

- Ніколаєв О. Г. – начальник управління організаційної роботи та регіональних 

зв’язків виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації); 

- Кривенко О. – начальник управління кадрового забезпечення Департаменту 

поліції охорони Національної поліції України; 

- Слободський В. І. – представник громадськості, голова поліцейської комісії 

Департаменту поліції охорони Національної поліції України; 

- Жигун В. В. – представник поліцейської комісії Департаменту патрульної поліції 

Національної поліції України. 

 

 

Слухали:  

Бондарчука О. В., який запропонував прийняти за основу порядок денний 

засідання постійної комісії від 22.12.2017. 

Вирішили:  

Прийняти за основу порядок денний засідання постійної комісії Київської 

міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання 

корупції від 22.12.2017. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

Слухали:  

Бондарчука О. В. щодо наповнення чи зняття питань з порядку денного 

засідання постійної комісії. Запропонував п. 6 порядку денного «Про 

затвердження плану роботи постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції на 2018 рік» 

розглянути п. 1 порядку денного. 

Осадчука А. П. який запропонував п. 4 порядку денного «Про розгляд 

депутатського звернення депутата Київської міської ради  Стрижова Д. С. від 

24.11.2017 № 08/279/08/062-348 (вх. від 24.11.2017 № 08/20164) щодо порушення 

законодавства у сфері публічних закупівель при проведені КП 

«Київжитлоспецексплуатація» 56 допорогових закупівель» розглянути п. 2 

порядку денного. 

Головуючий запропонував прийняти в цілому порядок денний засідання 

постійної комісії від 22.12.2017. 

Вирішили: 

Прийняти в цілому порядок денний засідання постійної комісії від 

22.12.2017. 
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Порядок денний 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

 

Про розгляд проектів рішень Київської міської ради 

1. Про затвердження плану роботи постійної комісії Київської міської ради з 

питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції на 2018 рік 

(Доповідач О. Бондарчук). 

2. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради  

Стрижова Д. С. від 24.11.2017 № 08/279/08/062-348 (вх. від 24.11.2017 № 

08/20164) щодо порушення законодавства у сфері публічних закупівель при 

проведені КП «Київжитлоспецексплуатація» 56 допорогових закупівель 

(Доповідач Д. Стрижов). 

3.Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про створення 

єдиної інформаційної системи з ведення обліку посвідчень членів громадських 

формувань з охорони громадського порядку і державного кордону, які діють на 

території міста Києва» (08/231-3179/ПР від 14.12.2017) (Доповідач О. Куявський). 

 4. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про внесення змін 

до рішення Київської міської ради від 21.11.2017 № 517/3524 «Про затвердження 

списку присяжних Дніпровського районного суду м. Києва» (Доповідач 

О.Бондарчук). 

Про заслуховування звітів 

 5. Про заслуховування звітів  представників громадськості, обраних 

Київською міською радою до складу поліцейських комісій: 

- Головного управління Національної поліції у м. Києві  

- Департаменту патрульної поліції Національної поліції України; 

- Департаменту протидії наркозлочинності Національної поліції України; 

- Департаменту захисту економіки Національної поліції України; 

- Департаменту внутрішньої безпеки Національної поліції України; 

- Департаменту кіберполіції Національної поліції України; 

- Департаменту поліції охорони Національної поліції України. 

Різне 

 6. Про розгляд листа заступника голови Київської міської державної 

адміністрації М. Поворозника від 12.2007 № 002-784 щодо можливості залучення 

почесних громадян міста Києва у діяльності постійних комісій Київської міської 

ради (Доповідач М. Поворозник). 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

1. Про затвердження плану роботи постійної комісії Київської міської 

ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції на 

2018 рік. 

 Слухали: Бондарчука О. В., який запропонував членам комісії визначитися з 
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графіком засідань постійної комісії у 2018 році. Запропонував проводити 

засідання постійної комісії двічі на місяць по середах.  

Осадчука А. П., який запропонував заслуховувати звіти правоохоронних 

органів щоквартально, а саме: 7 березня (середа), 6 червня (середа), 5 вересня 

(середа) та 5 грудня (середа). 

Сиротюка Ю. М., який запропонував доповнити окремим пунктом робочий 

план постійної комісії на 2018 рік, який передбачає здійснення моніторингу, 

аудиту чи аналізу проектів рішень інших комісії Київської міської ради на 

предмет корупційних ризиків та дотримання законодавства, а також аналіз 

діяльності Департаментів апарату виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації) та комунальних установ міста Києва 

на предмет корупційних ризиків та дотримання законодавства. 

Осадчука А. П., який запропонував викласти пропозицію Сиротюка Ю. М. 

наступним чином: доповнити робочий план постійної комісії на 2018 рік пунктом 

16 наступного змісту: 

- загальний нагляд за законністю, правопорушеннями та корупційними 

проявами та звернень з питань наявності корупційних злочинів і правопорушень у 

діяльності депутатів Київської міської ради, постійних комісій Київської міської 

ради, працівників та посадових осіб Київської міської ради, виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації), підприємств, 

установ і організацій підпорядкованих Київській міській раді та її виконавчому 

органу. 

 Вирішили: 

1. Затвердити план роботи постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції на 2018 рік з 

урахуванням озвучених пропозицій. 

2. Проінформувати начальника ГУ НП України у м. Києві, начальника  

Управління патрульної поліції в м. Києві, Прокурора м. Києва про графік 

проведення робочих зустрічей з керівниками територіальних органів поліції м. 

Києва та прокуратури м. Києва стосовно стану законності, боротьби із 

злочинністю, охорони громадського порядку на території міста Києва, 

затверджений рішенням постійної комісії. 

3. Проінформувати керівників Департаментів та Управлінь апарату 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) про графік проведення робочих зустрічей щодо стану законності в 

галузі земельних відносин, затверджених рішенням постійної комісії. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

2. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради  

Стрижова Д.С. від 24.11.2017 № 08/279/08/062-348 (вх. від 24.11.2017 № 

08/20164) щодо порушення законодавства у сфері публічних закупівель при 

проведені КП «Київжитлоспецексплуатація» 56 допорогових закупівель. 

http://wiki.1551.gov.ua/pages/viewpage.action?pageId=15697383
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Слухали: 

Представника депутата Київської міської ради Д. С. Стрижова Л. Хорунсу, 

яка повідомила про проблеми захисту теплопунктів у будинках міста Києва 

(шляхом встановлення системи охоронної сигналізації). Ще в 2016-2017 роках 

КМДА було встановлено прилади обліку теплової енергії в будинках, які 

управляються містом, ЖБК та ОСББ. У 2017 році в бюджеті міста Києва було 

заплановано виділення 10 мільйонів гривень на створення системи охорони 

теплопунктів, у яких розташовуються лічильники обліку тепла, з метою захисту 

високовартісного обладнання від вандалів та крадіїв. 

Проінформувала, що на етапі оголошення процедур закупівель за бюджетні 

кошти м. Києва на загальну суму 9 875 328, 00 грн. з ПДВ (за всі 56 процедур 

закупівель, що оголошені 15-21 листопада 2017 року) було допущено порушення 

низки вимог законодавства у сфері публічних закупівель. 

Осадчука А. П., який запропонував звернутися від постійної комісії до 

Департаменту внутрішнього фінансового контролю та аудиту та управління 

запобігання корупції виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) та до Департаменту захисту економіки 

Національної поліції України з проханням розглянути вищезазначене депутатське 

звернення. 

Карягіна П., голову тендерного комітету КП «Київжитлоспецексплуатація», 

який зауважив, що дана закупівля була проведена відповідно до розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 25.10.2017 № 1323 «Про затвердження по адресного переліку 

об’єктів для виконання комплексу робіт із встановлення охоронних систем для 

збереження обладнання вузлів обліку теплової енергії та машинних приміщень, 

ліфтів у житлових будинків». Також повідомив, що відповідно до ст. 17 Закону 

України «Про публічні закупівлі» передбачається протягом 5-ти календарних днів 

надання переможцям процедури закупівлі довідки з податкової інспекції про 

відсутність заборгованості. 

Також повідомив, що жодних зауважень, скарг чи повідомлень з приводу  

результатів публічних закупівель до КП «Київжитлоспецексплуатація» від 

учасників не надходило. закупівлі проводились відповідно до чинного 

законодавства. 

Вирішили: 

Звернутися до Департаменту внутрішнього фінансового контролю та аудиту 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) з проханням розглянути депутатське звернення депутата Київської 

міської ради Стрижова Д. С. від 24.11.2017 №08/279/08/062-348 (вх. від 24.11.2017 

№08/20164) щодо проведення перевірки дотримання законності та перевірки 

фактів порушення законодавства при підготовці і проведенні процедур закупівель 

за бюджетні кошти м. Києва.  

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 
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3. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про створення 

єдиної інформаційної системи з ведення обліку посвідчень членів громадських 

формувань з охорони громадського порядку і державного кордону, які діють на 

території міста Києва» (№08/231-3179/ПР від 14.12.2017). 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що оскільки проект рішення містить певні 

недоліки і потребує доопрацювання, пропонується створити робочу групу у 

складі Бондарчука О. В. та Осадчука А. П. з доопрацювання проекту рішення 

Київської міської ради «Про створення єдиної інформаційної системи з ведення 

обліку посвідчень членів громадських формувань з охорони громадського 

порядку і державного кордону, які діють на території міста Києва» (№08/231-

3179/ПР від 14.12.2017). 

Виступив: 

Осадчук А. П., який підтримав пропозицію створити робочу групу з 

доопрацювання проекту рішення «Про створення єдиної інформаційної системи з 

ведення обліку посвідчень членів громадських формувань з охорони громадського 

порядку і державного кордону, які діють на території міста Києва» (№08/231-

3179/ПР від 14.12.2017).  

Вирішили: 

Створити робочу групу з доопрацювання проекту рішення Київської міської 

ради «Про створення єдиної інформаційної системи з ведення обліку посвідчень 

членів громадських формувань з охорони громадського порядку і державного 

кордону, які діють на території міста Києва» (№08/231-3179/ПР від 14.12.2017) у 

складі Бондарчука О. В. та Осадчука А. П. під головуванням Бондарчука О. В. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

4. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про внесення змін до 

рішення Київської міської ради від 21.11.2017 № 517/3524 «Про затвердження 

списку присяжних Дніпровського районного суду м. Києва». 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що  постійна комісія підготувала проект 

рішення Київської міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської 

ради від 21.11.2017 №517/3524 «Про затвердження списку присяжних 

Дніпровського районного суду міста Києва», яким передбачається доповнити 

список присяжних Дніпровського районного суду м. Києва такими громадянами: 

- Кергет Володимир Павлович; 

- Найдьонова Галина Анатоліївна; 

- Цвік Григорій Йосипович; 

- Яців Галини Володимирівни. 

Заяви цих громадян були розглянуті на засіданнях постійної комісії 18.10.2017 та 

18.12.2017. 

Вирішили: 

1. Підтримати проект рішення Київської міської ради «Про внесення змін до 

рішення Київської міської ради від 21.11.2017 № 517/3524 «Про затвердження 
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списку присяжних Дніпровського районного суду м. Києва». 

2. Подати проект рішення Київської міської ради «Про внесення змін до 

рішення Київської міської ради від 21.11.2017 № 517/3524 «Про затвердження 

списку присяжних Дніпровського районного суду м. Києва» на реєстрацію до 

управління організаційного забезпечення діяльності Київської міської ради. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

5. Про розгляд листа заступника голови Київської міської державної 

адміністрації М. Поворозника від 12.12.2017 № 002-784 щодо можливості 

залучення почесних громадян міста Києва у діяльності постійних комісій 

Київської міської ради. 

Слухали: 

Бондарчука О. В. який повідомив, що до постійної комісії надійшов лист за 

підписом заступника голови Київської міської державної адміністрації М. 

Поворозника з проханням розглянути питання щодо можливості залучення 

почесних громадян міста Києва до роботи постійних комісій Київської міської 

ради. 

Виступили: Осадчук А. П., Бондарчук О. В. 

Вирішили: 

Підтримати пропозицію заступника голови Київської міської державної 

адміністрації М. Поворозника, викладену у Листі від 12.12.2017 № 002-784, щодо 

можливості залучення почесних громадян міста Києва у діяльності постійних 

комісій Київської міської ради. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

6. Про заслуховування звітів представників громадськості, обраних 

Київською міською радою до складу поліцейських комісій: 

- Головного управління Національної поліції у м. Києві; 

- Департаменту патрульної поліції Національної поліції України; 

- Департаменту протидії наркозлочинності Національної поліції України; 

- Департаменту захисту економіки Національної поліції України; 

- Департаменту внутрішньої безпеки Національної поліції України; 

- Департаменту кіберполіції Національної поліції України; 

- Департаменту поліції охорони Національної поліції України. 

Слухали: 
Бондарчука О. В., який повідомив, що надійшли звіти від представників 

поліцейських комісій:  

- Департаменту патрульної поліції Національної поліції України; 

- Департаменту кіберполіції Національної поліції України; 

- Департаменту поліції охорони Національної поліції України; 

- Департаменту захисту економіки Національної поліції України; 

- Головного управління Національної поліції України в місті Києві. 
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Також повідомив, що не надійшли звіти від представників поліцейських комісій: 

 - Департаменту внутрішньої безпеки Національної поліції України; 

- Департаменту протидії наркозлочинності Національної поліції України. 

Виступив: 

Олійник О. – представник поліцейської комісії Головного управління 

Національної поліції України  в місті Києві, який повідомив, що за час діяльності 

комісій відбулося 45 засідань. До кінця жовтня 2016 року комісія розглядала в 

тому числі кандидатів в порядку просування по службі. У кінці 2016 року 

поліцейські комісії перестали розглядати кандидатів в порядку просування по 

службі, натомість, розглядали виключно кандидатів на посади працівників в лавах 

Головного управління Національної поліції України у м. Києві. За 45 засідань 

було розглянуто 945 кандидатів, 243 кандидати було відхилено (25%). 

Проінформував, що загальний рівень кандидатів є досить низьким. Загалом є не 

більше 15% осіб, щодо яких у членів поліцейської комісії повністю відсутні будь-

які застереження. 

Відзначив, що у представників громадськості належним чином налагоджена 

робота з Головним управлінням Національної поліції України у м. Києві з 

доступом до інформації про кандидатів, Протоколів поліцейської комісії, іншої 

документації. 

Виступив: 

Осадчук А. П., який уточнив, що в законодавстві існує колізія, якою 

користується Головне управління Національної поліції України та не надає на 

розгляд поліцейських комісій кандидатів в порядку просування по службі. 

Виступив: 

Бондарчук О. В., який проінформував, що частина поліцейських комісій в 

Департаменті патрульної поліції Національної поліції України взагалі не 

розпочала роботу. Зокрема, таку інформацію надали обрані Київською міською 

радою до складу поліцейських комісій Департаменту патрульної поліції  

Національної поліції України гр. Андрєєвський, Кохан, Любарський, Харченко. 

Виступив: 
В. Жигун, член поліцейської комісії Департаменту патрульної поліції 

Національної поліції України (комісія № 2). Проінформував, що поліцейська 

комісія провела 51 засідання за 2017 рік. 

43% кандидатів, що надходили на розгляд поліцейської комісії, були 

відхилені поліцейською комісією. Це пов'язано з тим, що комісія здійснювала 

набір поліцейських не лише у Києві, але і по всій Україні. В абсолютних 

показниках комісія розглянула 1227 кандидатів, з яких 217 — жінки, 1010 — 

чоловіки. Комісія погодила набір 702 осіб.  

Проінформував, що недобір поліцейських спостерігається у всіх містах. 

Левова частка кандидатів не проходять відбір на попередньому етапі, не доходячи 

до етапу розгляду їх кандидатур на засіданнях поліцейських комісій. 

Проінформував, що представники правоохоронних органів рідко бувають на 

засіданнях комісій. Зокрема, узагалі не відвідуються засідання поліцейської 

комісії представники Міністерства внутрішніх справ, а більша частина комісій 

відбувається у форматі трьох осіб.  

Розповів про практичні особливості проведення відбору кандидатів до лав 
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Департаменту патрульної поліції та критерії, якими керується поліцейська комісія 

при здійсненні відповідної діяльності. 

Вказав, що в цілому він задоволений результатами участі громадськості у 

процедурі добору кандидатів до складу Національної поліції України. 

Виступив: 
Ю. Зозуля, який надав пояснення з приводу ситуації із поліцейськими 

комісіями, що так і не розпочали своєї роботи. 

Вказав, що наразі працюють лише 2 поліцейські комісії при Департаменті 

патрульної поліції Національної поліції України і цього — достатньо. У інших 

регіонах місцеві ради наразі створили свої окремі поліцейські комісії з відбору 

кандидатів до складу регіональних відділень Департаменту патрульної поліції 

Національної поліції України. 

Виступив: 
О. Падалка, Голова поліцейської комісії Департаменту захисту економіки 

Національної поліції України. Вказав, що за час діяльності поліцейської комісії 

було проведено 3 конкурси та 15 засідань. Усього комісія розглянула 365 

кандидатів, усього приблизно 25 кандидатів на день. 

Поліцейська комісія, як правило, збирається у повному складі. 

Матеріали поліцейської комісії розміщуються на сайті Департаменту захисту 

економіки. 

Проінформував, що існує проблема із співпрацею поліцейської комісії із 

службою внутрішньої безпеки Національної поліції України, яка часто 

необґрунтовано відхиляє кандидатів на заміщення вакантних посад та не надає 

доступу до вказаної інформації, мотивуючи це обмеженим доступом до неї. 

Вказав, що в цілому він задоволений результатами участі громадськості у 

процедурі добору кандидатів до складу Департаменту захисту економіки 

Національної поліції України. 

Виступив: 
Є. Панченко, начальник відділу кадрової служби Департаменту захисту 

економіки Національної поліції України. Проінформував, що кадровий 

“некомплект” Департаменту захисту економіки складає 295 осіб по всій Україні. 

Виступив: 
Ю. Буковський, заступник начальника Департаменту протидії 

наркозлочинності Національної поліції України, який проінформував, що на 

початку 2016 року існувала необхідність в створенні поліцейської комісії 

Департаменту протидії наркозлочинності, оскільки Департамент функціонував як 

окрема юридична особа. Одна, відповідно до Постанови Кабінету Міністрів 

України від 30 листопада 2016 р. № 98, Департамент протидії наркозлочинності 

як міжрегіональний територіальний орган Національної поліції був ліквідований. 

Таким чином, поліцейська комісії не працювала і не буде працювати в 

майбутньому. Висловив проханням виключити осіб, делегованих Київською 

міською радою, зі складу поліцейської комісії Департаменту протидії 

наркозлочинності Національної поліції України. Зазначив, що Департамент 

функціонує в структурі центрального апарату головних управлінь Національної 

поліції України. 
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Виступив: 

В. Нечитайло, заступник керівника ГУ НП у м. Києві. Проінформував, що ГУ 

НП у м. Києві забезпечує роботу відповідної поліцейської комісії. Повідомив, що 

наразі оголошений конкурс на добір дільничних офіцерів. Наразі «некомплект» 

скорочений з 40 % до 16,3 %.  

Вирішили: 

1. Взяти до відома інформацію, надану представниками громадськості, 

обраних Київською міською радою до складу поліцейських комісій. 

2. Доручити Голові постійної комісії Бондарчуку О. В. та секретарю 

постійної комісії Осадчуку А. П. підготувати звернення до Голови Національної 

поліції України за результатами звіту представників громадськості обраних 

Київською міською радою до складу поліцейських комісій Національної поліції 

України. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

 

Голова комісії                                                                                          О. Бондарчук 

 

 

 

 

 

Секретар комісії                                                                                          А. Осадчук 
 

 

 

 

 

 

 

 
 


